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BEMUTATKOZÁS, MOTIVÁCIÓ 
 

 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Takaró Milán vagyok, másodéves, német nemzetiségi tanító szakos hallgató. Az Eötvös Loránd 

Tudományegyetem Tanító- és Óvóképző Karán 2021-ben kezdtem meg tanulmányaimat. 

Jelenleg a karon az Idegen Nyelvi és Irodalmi Tanszék demonstrátoraként tevékenykedem, 

haladó német nyelv I. szabadon választható kurzust tartok és Buddy-mentorként segítem a 

külföldi hallgatók integrációját, tanulmányait.  

Kecskeméten születtem 2001. július 29-én. Általános iskolás éveim alsó tagozatát 

lakóhelyemen, Jakabszálláson töltöttem. Ezt követően a Kecskeméti Református Általános 

Iskola felső tagozatos diákja lettem. Az érettségit a Kecskeméti Bolyai János Gimnáziumban 

szereztem meg, német-angol nyelvi előkészítő osztályban. Magyar nyelv és irodalom, illetve 

német nyelv tárgyakból érettségiztem emelt szinten. Számos idegen nyelvi és magyar 

versenyen vettem részt országos és nemzetközi szinten. Többek között egy OKTV országos 

helyezést is sikerült szereznem magyar nyelvtanból. C1 komplex nyelvvizsgával rendelkezem 

angol és német nyelvből, alapfokú újlatin nyelvismereteimet bővítem spanyol és portugál 

idegen nyelvekből.  

Szabadidőmben szívesen sportolok, olvasok, írok, illetve az ELTE TÓK Zenés Színpadának 

aktív tagja vagyok, ebből adódóan a művészeti tevekénység és kultúra szerves része az 

életemnek. Mindemellett egy alapítványnál médiapedagógusként dolgozom, és egy másik 

alapítvány kuratóriumát is erősítem.  

 

Évek óta aktív cserkészként sok közösség- és rendezvényszervezői tapasztalattal rendelkezem. 

Hosszú ideje részese vagyok egy több mint 180 fős ifjúsági szervezet, a 121. számú Dr. Vetéssy 

 

Takaró Milán 
elnök 
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Géza cserkészcsapat életének, melyet 2020 augusztusa óta – mint csapatparancsnok – 

koordinálok és irányítok. Ebből adódóan régóta foglalkozom emberekkel egészen második 

osztálytól a gimnazista korosztályon át a felnőttekig. Ennek révén igyekszem igen széles skálán 

minél inkább a tagok igényeihez mérten alakítani a közösséget, melyre az egyetemen, a 

Hallgatói Önkormányzat elnökeként is szükség van. Ezen kívül egy országos vezetőképzőt is 

vezetek, melyből szintén pozitív tapasztalatokat tudok magammal hozni, és azokat megfelelően 

adaptálni a szervezet működésébe, szervezeti kultúrájába. Német nyelvű moderátori képesítést 

is szereztem, illetve számos vezetésmenedzsmenttel és szervezeti kommunikációval 

kapcsolatos továbbképzésen vettem részt, melyek tapasztalatait egyaránt a Hallgatói 

Önkormányzat előnyére tudom fordítani.  

 

Kreatív, vidám, ötletgazdag, motiváló és jól tájékozott embernek tartom magam. Véleményem 

szerint könnyen és hatékonyan tudok csapatban dolgozni, amihez kommunikációs, 

intellektuális és szociális képességeim is adottak, de természetesen ezek mindig fejlesztendő 

területek, és kell, hogy azok legyenek. Összességében úgy gondolom, rendelkezem azon 

képességekkel és kompetenciákkal, amelyekkel egy HÖK-elnöknek rendelkeznie szükséges, 

ha valamivel pedig kevésbé, akkor előnyömre és önfejlesztésre fordítanám az adott kihívást. 

 

Már az Orientációs Tábor alatt megfogalmazódott bennem az a gondolat, hogy szeretnék majd 

bekerülni a Hallgatói Önkormányzat tagjai közé. A HÖK-be való bekerülésem egészen sajátos, 

mivel sajnos az Orientációs Tábort követően nem tudtam bekerülni magánéleti elfoglaltságaim 

miatt, viszont idén sikerült úgy alakítani, hogy csatlakozni tudjak. Társaimtól olyasfajta pozitív 

megerősítéseket kaptam, amelyek arra motiváltak, hogy 2023 tavaszán elinduljak az elnöki 

pozícióért, hiszen így alkalmam adódik bebizonyítani, milyen elhivatott is vagyok a HÖK iránt.  

 

Az emberekhez mindig nagy szeretettel és törődéssel fordultam, a másoknak való segítség 

elengedhetetlen része az életemnek. 

Jelenleg egy jól működő, erős alapokon nyugvó Hallgatói Önkormányzat tagja vagyok. Az 

elnöki munkám során legfőbb feladatomnak azt tartom, hogy még a jelenleginél is közelebb 

hozzam a HÖK intézményét a kar hallgatóihoz. Egy olyan hallgatóbarát szervezet 

megteremtését látom magam előtt, ahol a hallgató bátran mer segítséget kérni tőlünk, mert 

tudja, hogy miatta vagyunk, az ő érdekeit képviseljük. A hallgatóknak azt kell érezniük, hogy 

minden helyzetben mellettük vagyunk, és számíthatnak ránk a nem várt helyzetekben is. 

Szeretnék azon dolgozni, hogy az elsőéveseknek a mostaninál is gördülékenyebben menjen az 
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egyetemmel való ismerkedés, az információszerzés. Kiemelem még, hogy további célom a 

jelenleg stabil alapokon álló bizottságok további fejlesztése, hatékonyabb működése. 

Szívügyem továbbá a külföldi hallgatók nálunk töltött féléveit úgy segíteni és támogatni, hogy 

pozitív képet alkotva térjenek szülőhazájukba és boldogan emlékezzenek az ELTE TÓK-on 

szerzett élmenyekre, tapasztalatokra. Mindenképp fontosnak tartom, hogy az egyetem 

vezetőségével folyamatosan tartsuk a kapcsolatot, hogy a váratlan és hirtelen helyzetekben 

minél inkább tudjuk támogatni egymást. Hiszem azt, hogy közösen minden előttünk álló 

nehézségen túl fogunk tudni jutni.  

Bízom abban, hogy a HÖK intézményével nemcsak a hallgatóknak tudunk adni, hanem a tagok 

is kamatoztatni tudják tudásukat, és megerősítést kapnak abban, hogy személyükkel jobb 

hallgatói közösséget teremtenek. Szeretném, hogy a Hallgatói Önkormányzat továbbra is 

sikeresen, a hallgatókért működjön, melyet maguk a hallgatók is így gondolnak.  

KAPCSOLAT A KARI VEZETÉSSEL ÉS A TANULMÁNYI HIVATALLAL 
Az előző elnök évei alatt kialakult egy igazán hatékony kommunikációs csatorna a Hallgatói 

Önkormányzat és a vezetés között. Ezért nekem is célom, hogy ezt a kapcsolatot megőrizzem 

és lehetőségeimhez mérten szorosabbra fonjam az együttműködést. Szeretném fenntartani a jó 

kapcsolatot, és a közös együttműködés céljából a lehető legtöbb területen támogatni egymást a 

kari vezetőséggel.  

Öröm számomra továbbra is azt tapasztalni, hogy a vezetőség igenis komolyan veszi a tőlünk 

kapott jelzéseket. Bármilyen akadállyal vagy gonddal kellett eddig szembenéznünk, megértést 

tapasztaltam. Együtt kerestünk megoldást, és ami számomra a legfontosabb: számított az, hogy 

a Hallgatói Önkormányzatnak milyen véleménye van az egyes tárgyalt kérdésekben. Ez pedig 

elengedhetetlen része annak, hogy a hallgatói érdekképviselet a megfelelő módon tudjon 

érvényesülni.  

 

A Tanulmányi Hivatal és a Tanulmányi Bizottság mindenkori elnöke jelenleg is állandó 

kapcsolatban állnak, és ezt a szoros együttműködést fontosnak tartom megtartani, tovább 

erősíteni a jövőben is. Reménykedem abban, hogy nekem is sikerül ápolni a már meglévő, jó 

kapcsolatot Dékán Asszonnyal. Úgy érzem, hogy jó úton indultam el, ezen szeretnék tovább 

haladni a jövőben is. Őszintén mondhatom, hogy bármilyen problémával fordulhatok hozzá, 

hiszen valamilyen megoldást mindig találunk. Azt látom, hogy ad a véleményünkre és 

fontosnak tartja a munkánkat. Ezt bizonyítja az is, hogy a Hallgatói Önkormányzat elnöke 
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állandó tagja a Dékáni Tanácsnak, mely a kar mindennapi ügyeiért felelős szervezet. Régebbi 

szokás, hogy havonta megbeszéljük a legfontosabb ügyeket Dékán Asszonnyal egy találkozó 

keretei között. Törekedni fogok arra, hogy ezek az alkalmak megvalósuljanak, hiszen ez a 

bevett szokás különösen fontos szerepet játszik abban, hogy a lehető legtöbbet tehessük a kar 

hallgatóiért, és a közös irányt szemünk előtt tartva, minél gyorsabban és hatékonyabban 

találjunk megoldást az egyes problémákra.  

 

KAPCSOLATTARTÁS AZ ELTE HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZATTAL ÉS A 
HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZATOK ORSZÁGOS KONFERENCIÁJÁVAL 

 
Az ELTE Hallgatói Önkormányzat (EHÖK) tagjaival sikerült jobban megismerkednem, ami 

az eredményes közös munkában előremutató lehet. Az EHÖK elnökségi üléseken volt 

szerencsém részt venni az előző elnöknek köszönhetően, és a többi kar elnökével a mindennapi 

ügyekről beszélgetni, az ő működésükbe belelátni. Számos, jelenlétben megszervezett 

eseményen is részt vettünk együtt, ami csak még szorosabbra fűzte a kialakított kapcsolatokat. 

A TÓK HÖK előző elnöke mindig igyekezett kiállni a véleménye mellett, hogy a kar 

hallgatóinak érdekeit a leginkább képviselni tudja. Bízom abban, hogy az elődöm által az 

elmúlt években kialakított jó kapcsolatot és érdekképviseleti álláspontot a továbbiakban is 

sikerül fenntartanom az ELTE Hallgatói Önkormányzat Elnökségével. Remélem, hogy a 

jövőben is sok hasznos tanáccsal tudnak majd ellátni, illetve igyekszem az ő tapasztalataikra is 

támaszkodni. Felelősségemnek érzem, hogy a TÓK helyét a továbbiakban is megerősítsem a 

kari önkormányzatok kötött. Ennek egyik kiváló példája, hogy az ELTE Hallgatói 

Önkormányzat Elnökségében TÓK-os hallgató is lesz, még jobban erősítve a kar szerepét és 

reputációját. Az eddigi tapasztalatokra építve a későbbiekben is arra törekszünk, hogy az 

EHÖK lássa és tudja is, hogy lehet ránk számítani. A Hallgatói Önkormányzatok Országos 

Konferenciájával kialakított eddigi kapcsolat elődeim elnöksége alatt eredményes volt, és ezt 

szeretném a jövőben is erősíteni.  Fontosnak tartom, hogy az előttem kialakított kapcsolatokat 

tovább erősítsem. Bízom abban, hogy továbbra is méltóan fogom képviselni karunkat a 

hallgatói érdekeknek megfelelően a TÓK HÖK csapatával egyeztetett állaspontnak 

megfelelően.   
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BIZOTTSÁGOK ÉS REFERENSEK 
 
A Hallgatói Önkormányzat felépítése bizottságokon alapszik, így minden feladatot, hallgatói 

igényt szakterületekre lebontva, specifikusan el tudunk látni. 

Az alábbi Bizottságok működnek a mi Hallgatói Önkormányzatunkban: 

• Tanulmányi Bizottság, 

• Szociális Bizottság, 

• Rendezvényszervező és Kulturális Bizottság, 

• Kommunikációs Bizottság és 

• Külügyi Bizottság.  

 

Ezen kívül pedig vannak referenseink: 

• Tudományos és szakdolgozatokért felelős referens,  

• Tanár- és mesterképzési referens,  

• Pályázatokért felelős referens,  

• Esélyegyenlőségi referens,  

• Sportreferens és 

• Kollégiumi referens. 

 

A bizottságok és a referensek mellett van még két különálló tisztség: 

• az elnöki tisztség és 

• az általános és gazdasági ügyekért felelős alelnöki tisztség.  

 

A következőkben a bizottságok és tisztségek általam és az illetékes jelölt által elképzelt 

szerkezetét, céljait és feladatkörét ismertetem. 
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Általános alelnökként Anna naprakész információkkal rendelkezik, melyeket közvetít a 

hallgatók felé. Anna célja, hogy koordinálja, lelkesítse és összefogja a Hallgatói Önkormányzat 

tagjait. Küldetésének tekinti, hogy hatékony és transzparens, az együttműködést serkentő belső 

kommunikációs hálózatot alakítson ki. Fontosnak tartja, hogy az Elnökség tagjai a közös 

munka mellett egy motiváló és egymást segítő, támogató csapatot alkossanak, ahol baráti-

bizalmi kapcsolatok épülnek ki. Erre nagyszerű lehetőség adódik a jól megszervezett, 

kötetlenebb csapatépítések alkalmával, hogy aztán néhány közös élménnyel gazdagodva, és 

újult erővel térhessünk vissza a mindennapi feladatainkhoz. Célunk, hogy kialakítsuk, hogy 

kialakítsunk egy olyan nagy horderejű hálózatot, melyet a HÖK felépítésével és működésével 

kapcsolatosan már észleltünk. Ezen folyamat jelenleg is tart, sikeresen, együttműködéssel. 

Anna a közösség összefogása mellett tartja a kapcsolatot az oktatókkal, tanszékvezetőkkel, 

valamint a Dékáni Hivatal valamennyi tagjával.  Szívén viseli a karon tartandó rendezvények 

szervezését. A legnagyobb célunk, hogy együtt kialakítsunk egy biztos lábakon álló csapatot, 

és ha mi jól működünk együtt, és ezt mutatjuk a hallgatók felé, akkor ők is bizalommal fognak 

hozzánk fordulni. Anna maximálisan támogat mindenben, partnerként és társként konzultálunk 

napi szinten a mindennapi ügyekkel kapcsolatban. A Küldöttgyűlés elfogadta és 

megválasztotta az alelnöki pozíció mellé a gazdasági ügyek koordinálását, így a két pozíciót 

összevonva Általános és gazdasági ügyekért felelős alelnökként van jelen a pozíció a HÖK-

ben. Anna lelkesedéssel állt neki a feladatoknak, hajtja a kihívás. Fő feladatai közé tartozik a 

Hallgatói Önkormányzat gazdasági ügyeinek irányítása és vezetése. Gazdasági ügyekben 

képviseli az Önkormányzatot, felelős az Elnökség által elfogadott költségvetés végrehajtásáért, 

az elnökkel együtt az Önkormányzat szabályszerű pénz- és vagyonkezeléséért. Továbbá felelős 

az ELTE TÓK HÖK irodájába szükséges eszközök beszerzéséért, beleértve az informatikai- és 

 
Tisza Anna 

Általános és gazdasági ügyekért felelős 
alelnök 
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irodaszer-beszerzéseket egyaránt. Mindemellett a vezetőképző megszervezése és lebonyolítása 

is az egyik fő feladatához tartozik, amiben jól megfigyelhető a két munkakör közti kapcsolódás. 

Munkája elején elkészített egy gazdasági tudásbázist, melyben pontról pontra kifejtette, mi a 

feladatköre, melybe beletartozik az elnökkel együtt elkészített költségvetés, illetve az előző évi 

költségvetési beszámoló előterjesztése. Céljai a jövőre nézve, hogy fenntartsa a már most jól 

működő gazdasági ügyeket, és minél több szponzort, támogatót keressen az Önkormányzat 

számára. A gazdasági, illetve az általános ügyek főként a rendezvényeknél kapcsolódnak össze. 

Anna megtervezi és ellenőrzi az Önkormányzat által szervezett egyes rendezvényes pénzügyi 

vonatkozásait, továbbá a rendezvények gördülékeny szervezése érdekében tartja a kapcsolatot 

a Rendezvényszervező Bizottsággal. Az Önkormányzat rendezvényeinek helyszín-, illetve 

szállásfoglalását, az étkeztetést, valamint a dologi beszerzéseket is koordinálja.  
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Számomra, mint elnök számára a hallgatók tanulmányi ügyeinek képviselete az egyik 

legfontosabb, így elengedhetetlen, hogy egy pontos, precíz és megbízható személy vezesse a 

bizottságot, ezért Ferenczy Esztert választottam erre pozícióra. A Tanulmányi Bizottság 

foglalkozik a hallgatók tanulmányi ügyeivel kapcsolatos esetleges problémák megoldásával. 

Ebből kifolyólag a Bizottság tagjainál kiemelkedően fontos a hallgatócentrikus hozzáállás, 

illetve az oktatókkal, tanszékvezetőkkel és a vezetőséggel való jó kommunikáció.  

A Bizottság munkájához elengedhetetlen az, hogy tagjai ismerjék a Nemzeti Felsőoktatási 

Törvényt és a Hallgatói Követelményrendszert.  

A Tanulmányi Bizottság feladatai közé a következő rendezvények megszervezése és 

lebonyolítása tartozik:  

• nyílt napok,  

• Educatio Nemzetközi Oktatási Szakkiállítás,  

• előzetes alkalmassági vizsga és  

• alkalmassági vizsga.  

A Bizottság bírálati hatáskörébe tartozik a Nemzeti Felsőoktatási Ösztöndíj.  Ezt az ösztöndíjat 

minden tanév végén 10, az adott pontszámot elérő Hallgató kaphatja meg.  

A bizottsági elnök feladata még, hogy a Kar Tanulmányi Hivatalának vezetőjével folyamatosan 

kommunikáljon. 

A bizottság fő célja ebben a tanévben is a HÖK honlapján a tanulmányi ügyekkel kapcsolatos 

részék folyamatos aktualizálása.  

Az egész Hallgatói Önkormányzatban törekszünk rá, és szeretnénk, hogy minél több 

információ jusson el az alkalmassági vizsgával és a felvételivel kapcsolatban a leendő 

hallgatókhoz. 

 
 Ferenczy Eszter 

a Tanulmányi Bizottság elnöke 
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Emellett terveink közt szerepel a gólyáknak segíteni a tanévkezdésben az ehhez kapcsolódó 

tájékoztató dokumentumok aktualizálásával.  

Továbbra is célunk, hogy a tanulmányi ügyek intézésének menetéről és a tanulmányaikhoz 

kapcsolódó fontos határidőkről minden esetben időben tájékoztassuk hallgatótársainkat. Így a 

vizsgaidőszakokkal, tárgyfelvételi határidőkkel, kérvényleadásokkal kapcsolatban nem csak a 

Neptunban tudnak értesülni, hanem a Hallgatói Önkormányzat közösségi média felületein is. 

Az imént felsoroltak mellett továbbra is igyekszünk a hallgatók tanulmányi ügyekkel 

kapcsolatos problémáira megoldást találni, illetve a tanulmányaikhoz fűződő kérdéseiket 

mihamarabb megválaszolni. 
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A Szociális Bizottság elnöki tisztségére Duró Viktóriát kértem fel. A feladatokat precízen és 

pontosan végzi, mindig lehet rá számítani. Számomra nagyon fontos, hogy a bizottság elnöke 

probléma esetén is kedvességgel forduljon a hallgatók felé; ebben Viktóriát teljes mértékben 

partnernek találom.  

A Szociális Bizottság elsődleges feladata a szociális kérvények véleményezése és bírálata, ezek 

mellett a hallgatók tájékoztatása és segítése a szociális ügyekkel kapcsolatban. Ezzel 

kapcsolatban tervezünk a félév elejére egy tájékoztatót, amelyen bemutatjuk magát a pályázati 

kiírást és a pályázás folyamatát. Itt a hallgatóknak lehetőségük nyílik a kérdéseiket is feltenni. 

A támogatással kapcsolatban szeretnénk megjelentetni az online felületeken egy „Szoctám – 

Gyakran Ismételt Kérdések” dokumentumot is. Azért is kiemelten fontos a bizottság munkája, 

mert a hallgatók pénzügyi támogatásáról dönt, éppen ezért felkészültnek és pontosnak kell 

lenniük a bizottság tagjainak. Mivel nemcsak kérvényekről, hanem pénzügyi támogatásokról 

is döntés születik, célunk, hogy maradéktalanul felkészült bírálókat képezzünk az 

utánpótlásképzés keretein belül, éppen ezért a felkészítési időszak több hónapot is igénybe 

vehet. Fontos, hogy a kérvényekről és pályázatokról a hallgatók kellő tájékoztatást kapjanak, 

így szeretnénk rövid és lényegre törő videókban tájékoztatni a hallgatókat az ösztöndíjakban 

rejlő lehetőségeikről.   

A bizottság általános feladatai közé tartozik az Intézményi Szakmai Tudományos Közéleti 

ösztöndíjak pályázati kiírásainak és a hozzá tartozó mellékletek, kérvényfelületek és utalási 

listák elkészítése is. Célunk, hogy megőrizzük az ISZTK-pályázatok promotálását, a naprakész 

tájékoztatást, és hogy az infografikák készítése továbbra is megfelelően működjön. Kiemelt 

körültekintéssel szeretnénk kezelni a hallgatók ösztöndíjjakkal kapcsolatos kérdéseit, illetve a 

már meglévő ösztöndíjaink kategóriáit további kategóriákkal kiegészíteni a hallgatók igénye 

 
 Duró Viktória 

a Szociális Bizottság elnöke 
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szerint. Szeretnénk megőrizni a karok közötti, eddigiekben is jól működő kommunikációt és 

gyümölcsöző munkát.  
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A Rendezvényszervező és Kulturális Bizottság élére Kreisz Jankát választottam. Úgy 

tapasztaltam, hogy jó ötletei vannak szervezési kérdésekben, ami különösen lényeges 

tulajdonság a bizottság elnökének esetében.  

A bizottság legfontosabb feladata, hogy a hallgatóknak lehetőséget teremtsen a 

kikapcsolódásra egyetemi tanulmányaik mellett. Az elmúlt év során számos program került 

megrendezésre, melyek nagy sikert arattak a hallgatók körében. Ezeket a rendezvényeket 

bizottságával együtt tovább szeretné vinni, illetve új rendezvényötleteket megálmodni és 

azokat megvalósítani. Az évben az első nagyobb szabású rendezvény, az Orientációs Tábor, 

melynek előkészítése és szervezése folyamatosan zajlik. Az Orientációs Tábor az első 

lehetősége a gólyáknak, hogy megismerkedhessenek szaktársaikkal és az egyetemi élettel. 

Igyekszünk egy felejthetetlen élménnyel gazdagítani a gólyákat.  

Szeretné a hallgatók életét színesíteni karon kívüli aktív programokkal is, ahol felszabadultan 

tölthetik idejüket egy jó társaságban. Ilyen például egy bortúra Magyarország borvidékein vagy 

a Velencei-tó körüli biciklizés. Kulturális programjainkat szeretnék egy slam poetry délutánnal 

és színházi programokkal bővíteni.  

Janka fontosnak tartja az együttműködést a Kommunikációs Bizottsággal, mert a segítségükkel 

és munkájukkal tudjuk a hallgatókat tájékoztatni és elérni a kar program lehetőségeivel. 

Célja továbbá, hogy a hallgatók találjanak a kari programok között olyat, ami számukra 

megfelelő és hogy munkájával segítse a kar közösség életét. 

  

 
 Kreisz Janka 

a Rendezvényszervező és Kulturális 
Bizottság elnöke 
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A Kommunikációs Bizottság a tavalyi évben látható fejlődésnek indult. Ezt a felfelé mutató 

tendenciát mindenképpen szeretnénk megtartani, így a bizottság elnökének Parag Hannát 

kértem fel. 

A Kommunikációs Bizottság legfontosabb feladat a hallgatók tájékoztatása a jogaikról és az 

őket érintő minden lényeges, fontos információról, továbbá bizottsági feladat még a hallgatók 

és az egyetem közötti információáramlás segítése. Hanna mindezt szem előtt tartva szeretne 

dolgozni azon, hogy szervezetünket közelebb hozza a hallgatókhoz. Céljai között szerepel egy 

olyan egységes kommunikáció kialakítása, ami a fontos üzeneteket célba juttatja. Szeretné 

minderre megtalálni a megfelelő csatornákat, eszközöket és módszereket. Jelenleg a 

Kommunikációs Bizottság a TÓK HÖK honlapján, Facebook-oldalán, a különböző évfolyam-

, illetve szakos csoportokban és az Instagramon oszt meg információkat, tesz közzé tartalmat, 

de folyamatosan mérlegeljük más platformok bevonását. A bizottság elnökeként Hanna 

rendszeresen konzultál a többi bizottság elnökével és tagjaival. Ezt az eddigi eredményes 

együttműködést szeretné a jövőben is folytatni.  

Hannának az elkövetkező időre tervben van több projektje. A TÓK Nagykövete néven szeretne 

indítani egy kezdeményezést, amely során hallgatókat ösztönöznének, hogy úgynevezett 

influencer marketingkampányban vegyenek részt. Terv szerint ehhez elsőként felhívást tesznek 

közzé, amelyre valamilyen szociális médiatartalom elkészítésével lehetne jelentkezni. Akik 

megfelelő minőségben készítik el a tartalmat, velük Hanna felveszi a kapcsolatot, és egyeztet 

a továbbiakról. Hanna emellett szeretné megújítani az ELTE TÓK HÖK logóját, valamint 

szeretné a fentebb említett platformokat aktivizálni és otthonosabbá tenni, hogy a hallgatók 

jobban belelássanak a Hallgatói Önkormányzat munkásságába.  

  

 
 Parag Hanna 

a Kommunikációs Bizottság elnöke 
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A mai globalizált világunkban nagyon fontos, hogy az emberek beszéljenek különböző 

nyelveket, és megismerjenek más kultúrákat a sajátjukon kívül. Elnöknek Tóth Lászlót kértem 

fel, aki jelenleg is betölti ezt a pozíciót. A Külügyi Bizottság elsődleges feladata, hogy segítse 

a külföldi hallgatók beilleszkedését a karunkon, illetve segítse a hallgatóinkat abban, hogy 

kiutazzanak, és kint tanuljanak. László szeretné tovább népszerűsíteni az Erasmus Programot 

és támogatni a kiutazókat. Szeretnénk, ha a Kommunikációs Bizottsággal továbbra is megtartva 

a szoros kapcsolatot, minden felületünkön hirdetnénk és biztatnánk a hallgatóinkat, hogy ne 

féljenek megtenni ezt a lépést. Akik nem elég magabiztosak a nyelvtudásukban, őket is 

szeretnénk megnyugtatni, hogy nekik is van lehetőségük a külföldön tanulásra a Makovecz 

Program keretein belül. Ha nem is utazik ki a hallgató, mi szeretnénk alkalmat adni a tanulásra, 

olyan programok szervezésével, ahol megismerkedhet más kultúrákkal vagy esetleg 

gyakorolhatja nyelvtudását. A Rendezvényszervező és Kulturális Bizottsággal összefogva 

szeretnénk több programot rendezni a külföldi hallgatók számára, melyeken a mi hallgatóink 

is egyaránt részt vehetnek, ezzel megteremtve egy szorosabb hallgatói összefogást a karunkon. 

A nálunk tanuló külföldi hallgatók egyetemi életét is igyekszünk könnyebbé tenni, ezért is 

fontos, hogy a Buddykkal karöltve mentorálhassuk őket, és programokat szervezhessünk nekik. 

Felelősségünknek érezzük, hogy az angol nyelvű képzésben részt vevőket mindenben 

támogassuk. László tervei között szerepelnek olyan dolgok, amellyel fellendíthetjük a 

kapcsolatot a külföldi hallgatók és a mi hallgatóink között, például a már hagyománnyá vált 

„welcome day” eseménye, „Mutasd be a kultúrádat!” program, vagy kirándulások szervezése. 

Lászlóval közösen fogunk dolgozni ezeknek a céloknak a megvalósításán.  

 

 

 
 Tóth László 

a Külügyi Bizottság elnöke 



16 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Király Pálmát kértem fel a szakdolgozatokért felelős referensi posztra, mert elődéhez 

hasonlóan ő is mérhetetlen kedvességgel fordul a hallgatók felé.  

A szakdolgozatokért felelős referens az ELTE TÓK hivatalos szakdolgozati útmutatója alapján 

válaszol a hallgatók kérdéseire, tartja a kapcsolatot a tanszékekkel és az aktuális témákat 

közvetíti a hallgatók felé. Szakdolgozati változások lebonyolításában is segédkezik, leadásával 

kapcsolatos módosításokról tájékoztatja a hallgatókat. Pálmával szeretnénk, ha újra 

megrendezésre kerülne a Szakdolgozati Teadélután, ahol előadás keretein belül átfogó 

tájékoztatást kaphatnak a hallgatók a diplomamunkák követelményeiről. Szeretnénk 

rendszeressé tenni a Szakdolgozati Fogadóórát, mely az előző félévben nagy sikernek 

örvendett. Rengeteg hallgató élt ezzel a konzultációs lehetőséggel, ahol választ kaphattak a 

szakdolgozatukkal kapcsolatos kérdéseikre és együtt oldottuk meg a felmerülő problémákat.  

Pálma tervei között szerepel, hogy az ELTE TÓK Könyvtárral közösen együttműködve több 

esemény kerüljön megrendezésre, a dolgozatokhoz szükséges források kereséséről, valamint a 

hivatkozással kapcsolatos módokról. A jövőben szeretne kialakítani egy átláthatóbb rendszert 

a téma és konzulens választásával kapcsolatosan, ezzel megkönnyítve a tanszékek és a 

hallgatók közötti gördülékeny és problémamentes együttműködést.  

Pálma az elkövetkezendő év során szeretné bővíteni a Szakdolgozati Kisokost, melyben a 

leglényegesebb információk mellett a gyakran ismétlődő kérdések és válaszok is helyet kapnak 

majd. Szeretne oktatóvideók elkészítésével segíteni a hallgatóknak, például a szakdolgozati 

téma leadásával kapcsolatosan. Rengeteg tervvel és motivációval vágunk neki az évnek abban 

bízva, hogy minden új ötlettel a kar hallgatóinak segítségére lehetünk. 

 

 

 
 Király Pálma 

Tudományos és szakdolgozatokért felelős 
referens 
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A Tanár- és mesterképzési referens a Hallgatói Önkormányzatunkban viszonylag új poszt, 

azonban a kar képzési palettájának bővülése miatt egyre szükségszerűbb, ezért Fancsik Fannira 

szeretném bízni ezt a pozíciót.  A Tanár- és mesterképzési referens tartja a kapcsolatot a többi 

kar tanárképzési referensével és a Tanárképző Központtal, hogy a tanárszakos hallgatók 

kérdéseikre és problémáikra gyors választ kapjanak. Részt vesz a Pedagógus és Pedagógus-

továbbképzési Tanács ülésein, hogy képviselje a hallgatókat. Fanni célja, hogy a karunkra járó 

tanár- és mesterszakos hallgatók mozgalmas mindennapjait megkönnyítse, és hogy a hallgatók 

mindemellett naprakész válaszokat kaphassanak a felmerülő kérdéseikre. Szeretne létrehozni 

olyan fórumot, ahol a vizuáliskultúra-tanár szakos hallgatóink könnyen el tudják érni egymást. 

Fanni szeretné, hogy könnyebben tudjunk kommunikálni a tanár- és mesterszakos hallgatókkal 

is, mert ez a paletta egyre bővül. Fontosnak tartjuk, hogy ők is otthonosan érezzék magukat a 

karunk mindennapi életében. Emellett törekszik arra, hogy a felvételi után megkönnyítse az 

elsőéves hallgatók beilleszkedését az egyetemi életbe.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 Fancsik Fanni 

Tanár- és mesterképzési referens 
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A Pályázatokért felelős referensnek Magyari Barnabást kértem fel. Barnabás a Szociális 

Bizottság tagjaként is pontosan és precízen végzi munkáját, ezért tartom különösen 

alkalmasnak erre a posztra. Általános feladata az Intézményi Szakmai Tudományos Közéleti 

ösztöndíjak pályázati kiírásainak és a hozzájuk tartozó mellékletek, kérvényfelületek és utalási 

listák elkészítése. A Szociális Bizottság elnökével folyamatos kapcsolatban áll, munkáját 

mindenben segíti. Idéntől a Pályázatokért felelős referens állandó tagja a Kari Ösztöndíj 

Bizottságnak. Barnabás céljai közé tartozik az ösztöndíjak kiírásainak hallgatóbarátabb 

megfogalmazása. Ezenkívül gyorsabb és egyszerűbb pályázást szeretnénk biztosítani a kar 

hallgatói számára, minél szélesebb spektrumon. Eredményes közös munkára számítok, amely 

felől eddigi teljesítménye alapján semmi kétségem nincs.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 
 Magyari Barnabás 

Pályázatokért felelős referens 
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Szaniszló Zitát kértem fel az esélyegyenlőségi referensi pozícióra. Kedves és megértő 

személye támasz hallgatóink számára. Az Esélyegyenlőségi referens feladatai közé tartozik a 

kari Esélyegyenlőségi Bizottsággal, illetve az ELTE Esélyegyenlőségi Bizottsággal való 

kapcsolattartás és különböző adományok gyűjtésének lebonyolítása. A karon hátrányos 

helyzetben élő hallgatók is hozzá fordulnak segítségért. Továbbá rászoruló iskoláknak és 

óvodának szeretne adományokat gyűjteni. Úgy tapasztaltam, hogy Zita igen komolyan veszi 

ezt a feladatot, így bízom benne, hogy általa a következő évben is széles körű lesz a hátrányos 

helyzetben lévő hallgatók képviselete. Remélem, hogy sikeresen megvalósulnak a kitűzött 

célok, és többeket fogunk tudni támogatni, mint eddig. Közös erővel nem látom akadályát, 

elhivatottságát igazolja a legutóbbi sütivásáron nyújtott teljesítménye és odaadó munkája is.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 Szaniszló Zita 

Esélyegyenlőségi referens 
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Az idei évben Sportreferensnek Pásztor Hannát kértem fel. Hanna már a korábbi ciklusban is 

betöltötte a pozíciót, emiatt minden további nélkül számítok rá eddigi eredményes és magas 

színvonalú munkája alapján. A referens feladatai közé tartozik a kari Sportegyesülettel, a 

Testnevelési Tanszékkel és az ELTE BEAC-cal való kapcsolattartás, illetve a különböző 

sportrendezvények lebonyolítása és segítése.  Ilyen rendezvény például az alkalmassági 

vizsgán való testi felmérésen való segítségnyújtás, illetve a Kari Napok keretein belül 

megrendezésre kerülő röplabdakupa. Hanna szeretne rendezni egy Sportnapot, mikor a 

sportolni vágyók kipróbálhatnak különböző sportokat; akik pedig nem a mozgás szerelmesei, 

ők előadásokat tudnának megtekinteni különféle sporttal kapcsolatos témákban. Ezek mellett 

szeretnénk mind a BEAC-cal, mind a Testnevelési Tanszékkel a kapcsolatot megerősíteni, 

illetve hatékonyabban együttműködni a többi kar Sportreferensével. 

  

 
 Pásztor Hanna 

Sportreferens 
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A Kollégiumi referensi posztra Bekő Lillát választottam. Véleményem szerint megfelelő 

támaszt és széles körű tájékoztatást fog tudni nyújtani a kar hallgatóinak.  Feladatai között 

szerepel, hogy segítse a hallgatók pályázását a különböző kollégiumokba, válaszoljon a 

naponta felmerülő kérdésekre online és személyesen is, a felmerülő problémákra kielégítő 

megoldást tudjon adni. Szeretne jobb kapcsolatot ápolni a KolHÖK tagjaival, hogy ezzel is 

könnyítse a közös munkát. Lilla tervei között szerepel a Kollégiumi Kisokos fejlesztése, amely 

tartalmaz minden információt, amit a hallgatóknak tudniuk kell a kollégiumokkal 

kapcsolatban. Nem utolsósorban az online felületeinken is fontosnak tartja a kollégiumi 

ügyekkel kapcsolatos információátadást. Remélem, hogy Lillával közösen képesek leszünk 

zökkenőmentesebbé tenni a hallgatók kollégiumi ügyeit.  

 

 

 

 

 

 
 
 

  

 
 Bekő Lilla 

Kollégiumi referens 
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 ZÁRSZÓ 
 

Az idei elnökségben nagy reményeket látok. Szeretném, ha igazi lenne a mottóként 

választott John C. Maxwell idézet: „A legnagyobb örömöm abból fakad, ha a csapatommal 

együtt dolgozhatok, nem pedig magából a munkából.” Mindannyian színes egyéniségek, akik 

önmagukkal teszik változatossá a hétköznapokat. Lelkesek, motiváltak és a fejlődésre 

törekednek. Azt látom rajtuk, hogy szeretnék képviselni a kar hallgatóit és a saját bizottságukat 

egyaránt. Bízom abban, hogy az „ABC-elv”, vagyis az átláthatóság-bizalom-csapatmunka 

hármasa nagyban vezérelni fogja a HÖK következő évét. Hiszem azt, hogy együtt képesek 

leszünk arra, hogy megadjuk azt a fajta támogatást a kar hallgatóinak, amire szükségük van. 

Mi vagyunk azok, akiknek képviselniük kell a karunkon tanuló hallgatókat. Szeretném 

számukra megmutatni, hogy értük dolgozunk napról napra. Nem könnyű feladat, mindig 

lesznek előttünk akadályok, de együtt meg fogunk küzdeni mindegyikkel. Ezekkel a 

reményekkel szeretném elnökként képviselni hallgatóinkat, ezért kérem a tisztelt 

küldöttgyűlési tagokat, hogy támogassák a munkánkat! 


